秦石成人訓練中心樂行童軍團 獲選為優異旅團

Chun Shek Adult Training Centre Rover Scouts was selected as Distinguished Group

好高興!秦石成人訓練中心的樂行童軍團(新界東 1652旅)獲選為2014年度優異旅團。2014年6月, 該區童軍總會聯絡主任到訪單位,作旅團探訪及優 異旅團評審。本團旅長報告,童軍成員會定期進行 訓練,明白特能童軍的重點是讓成員開心地參與活動。

聯絡主任則讚賞童軍成員主動及享受訓練,能聆聽指示,他又看見童軍 成員經常面露笑容及積極地參與活動,故推薦本旅團為優異旅團。

1652旅童軍成員會繼續努力,成為更出色的特能童軍。他們在2015年初探訪區內獨居長者,希望在中國人重視的喜慶新年日子裏,與長者分享章軍成員的愛心和關懷。



Delighting news! The Rover Scout Crew of Chun Shek Adult Training Centre (1652nd New Territories East Group) was honorary selected as Distinguished Group 2014. In June 2014, the

coordinator from Scout Association of Hong Kong visited the service unit and reviewed our group. Our crew scout leader reported that the members receive trainings regularly and they understand the aim of Rover Scouts - participate with happiness. The coordinator praised that our group members were active and able to listen to instructions, while enjoyed training at the same time. He recommended our group to be a "Distinguished Group" as he was impressed by the happy faces and active involvement of our group members.

1652nd Group will continue their efforts in the future and strive to become excellent rover scouts. In early 2015, they visited elderly persons living alone in the community during Lunar New Year, so as to share their love and care.